
Interpellation 2018-01-25 

Till kommunstyrelsens ordförande Per-Samuel Nisser

Den 22 januari publicerades en debattartikel i VF där 27 forskare (varav 
undertecknad en) ifrågasätter riktigheten och tillförlitligheten i förstudien från Kaluna, kring 
Muminlandets etablering på Skutberget i Karlstad.

I Svt’s sändning kl. 18.30 samma dag svarar kommunstyrelsens ordförande på frågor kring kritiken, 
och säger att:

”Vi har med [förstudien] som en del i det samlade materialet när vi går vidare.”

På kommunens hemsida kan jag, förutom förstudien, finna en lokaliseringsanalys. Med anledning av 
detta skulle jag vilja att kommunstyrelsens ordförande kunde redogöra tydligare för vilket det 
samlade materialet är som ligger som underlag för beslutet att en etablering av Muminland på 
Skutberget är lämplig – sett ur kommunens synpunkt. 

Om ytterligare material och utredningar finns undrar jag också varför detta inte finns på hemsidan, 
då etableringen blivit ifrågasatt från flera håll, och där en korrekt förmedling av underlag vore 
önskvärd. Detta för att inte ytterligare spä på de upprörda känslor och misstroenden som byggts upp 
mot kommunen.

Lena Grip
Vänsterpartiet Karlstad


